

Lokalrådsmøde, den 15.6.21

1. Godkendelse af referat fra lokalrådsmødet, den 4.5.21

Referatet blev godkendt og underskrevet.
Marc vil sætte det på lokalrådets hjemmeside

2. Sct. Hans arrangement

Marc har indsendt diverse anmodninger. Kommunen har godkendt arrangementet. Politi og brandvæsen har ikke ladet høre fra sig. Marc vil kontakte dem igen.

Johan har brænde til bålet, fragter det til bålstedet. Lisy har evt noget kvas at supplere med.

Johan kontakter spejderne for at høre, om de vil stå for snobrødsbagning (det har de efterfølgende indvilliget i)

Mikael kontakter børneunivers, om de vil levere en heks. (De har efterfølgende indvilliget og det bliver SFO børn, der laver den)

Vi vil sælge pølser, øl og vand.

Marc snakker med Børge vedr. lån af grill og kvantum af indkøb.

Marc bestiller varer hos brugs

Mikael kontakter bager og bestiller snobrødsdej og pølsebrød.

Ellen kontakter forsanger og finder sang, som Johan vil kopiere

Marc laver opslag om arrangementet til Brugsen og bageren

Lisy skriver på facebook-siden

Vi mødes kl. 17, den 22 til bålopsætning

Den 23. mødes vi kl. 17.30 ved bålpladsen

3. Badebro-projekt evt. sammen med idrætsforening jvf dennes generalforsamling

Marc vil kontakte Kim Nørmark fra idrætsforening (formand for multisalsudvalget) for at høre nærmere om det arrangement, de snakkede om på deres generalforsamling.

Johan vil høre Peter Jørgensen, som sidder i bestyrelse for Norlys, hvad der kræves for at ansøge om midler fra dem.

Ellen nævner Lions. Mon der er noget at ansøge der? Det kom vi ikke videre med

4. Orientering fra Tour de France-udvalget

Marken til landart er udsøgt

Lisy har snakket med Lron Harald, som er villig til at lave en kæmpeplakat.

5. Grønt område ved Påkjær/sportspladsen

Mette La Cour fra Sonfor er kontaktet for at få et møde i stand, hvor der skal drøftes, hvad vi må og ikke må på området. Hun har fået fire forslag til datoer og jeg venter på svar.

Marc undersøger, hvilke regler der er for navngivning af området

6. Cykeloase

Vi har fået noget materiale tilsendt fra Kværs/Tørsbøl lokalråd, som har to stående i deres område.

Lisy kontakter Britta Quitzau fra kommunen, for at høre, hvad der kræves for at ansøge, om placering og hvem der servicerer sådanne oaser

7. Besøg af museumsfolk (ved Ellen)

Ellen har været i kontakt med museumsfolk fra Haderslev og de vil rigtig gerne komme og holde et oplæg om, hvad de har foretaget/foretager sig i udgravningerne ved Borggården

Det bliver torsdag, den 7.10. kl. 19 og ca ¾ time

Klubhus er reserveret

8. Evt.

Marc har to hængepartier: rensning af bålsted i Nøffelskoven og opsætning af container samme sted


Ellen de Caris
Lisy Søll